
Møte i Hølonda menighetsråd 310325 i Hølonda kirke. 

Disse møtte: Ole Dahle, Roald Syrstad, Kristin Antonsen, Anita Hammerås, Jørund 
Grønli, Jostein Jarl Sunnset, Inger Høgsteggen Bakken, Marie Kulbrandstad, Bård Egil 
Alstad, Randi Vik. Are Åmot deltok på sak 17/25  

Sak 16/25: Godkjenning av innkalling og sakliste. Godkjent. 

Sak 17/25: Are Åmot gjennomgår brannvern i kirka. Gjennomgikk brannvernrutiner. 
Rutinene blir hengt opp i kirka. Prøvde brannslokkerapparat ute. Hovedprioritet ved 
brann er å få ut folket. Hvis det er mulig å redde noe av inventaret, kan det gjøres. Are og 
Randi går igjennom det som bør prioriteres å redde ut og kommer med forslag til 
menighetsrådet.  

Sak 18/25: Godkjenning av referat fra møte 170225. Referatet godkjent. 

Sak 19/25: Medarbeidermøte ved Randi Vik. Randi fortalte om sin stilling. Begynte 
høsten 1993 i en 23.4 % stilling som organist i Hølonda kirke, samt ved andakter ved 
Hølonda helsehus annenhver tirsdag. Fra 1997 økte stillingen til 30 %. Begynte da med 1 
konsert i året. Fra 2022 ble det 2 salmekvelder i året i stedet for konserter. Fra 2018 har 
hun hatt stillingen som renholder i kirka som tilsvarer 8 % stilling.  

Randi informerer om at orgelet stemmes annenhver høst. Pianostemmer har vært her nå 
som avtalt, men må komme igjen og gjøre noe mer. Menighetsrådet dekker det. Inger 
sender søknad om dekning til Løkbakkfondet når vi får faktura.  

Sak 20/25: Friluftsgudstjeneste Morsjøen 19.april. Hva med skiføre? Pga publisering  ble 
det bestemt etter  årsmøte i går at gudstjenesten flyttes til friluftsgudstjeneste ved 
Stavkyrkja. Det blir bålkaƯe, Kvikk Lunsj og appelsin. Inger og Roald er kirkeverter. 

Sak 21/25: Gudstjenesteplan høsten 2025. Ole informerte om at det blir 4-ukers turnus 
med Hølonda, Horg, Flå og en søndag fri. Muligheter for å legge inn en ekstra ved behov 
for dåp. Det skyldes mangel på en prest.  Menighetsrådet støtter forslaget om hver 
4.helg på Hølonda.  

Ole sjekker med menighetspedagog Svanhild Christofie H. Sandberg  om vi kan sette 
opp jegergudstjeneste sammen med familiegudstjenesten med utdeling av 4-årsbok 
140925.  

Lysmesse blir på gudstjenesten 071225 

50-årskonfirmantene blir på gudstjenesten 170825. 

Vi setter opp kirkeverter, kirkeskyss og takkeoƯer ved neste menighetsrådsmøte.  

Sak 22/25: Søknad til Løkbakkfondet om støtte til toalett, forbedring av kirkemur. Jostein 
Jarl har snakka med kirkeverge Vegar G. Slørdal i dag,  og det er ikke plass til handicap-
toalett inne i kirka.  



Vi inviterer medlemmer fra Løkbakkfondet på et møte der de kan informere om 
statuetter. Det kan bli aktuelt å søke om benker, beplantning, lys m.m rundt 
minnelunden.  

Sak 23/25: Oppnevne vararepresentant til Melhus kirkelige fellesråd. Roald ble valgt. 

Sak 24/25: Ansvar for 50-årskonfirmantarrangement. Det blir på gudstjenesten den 
170825 og Roald og Jostein Jarl har ansvar for invitasjon.  

Sak 25/25: Helg i bygda- spørsmål om publisering av navn. Neste eksemplar må være 
klar innen utgangen av juni-25. Bård Egil spør Harald Langås om bilde og en historie. Vi 
tar et bilde av den oppussa bautaen og skriver litt om det. Spørsmål om publisering av 
navn, vi har ikke helg i bygda liggende på nett.  

Sak 26/25: Eventuelt 

Kirkens nødhjelpsaksjon 080425. Anita ansvarlig og kontakter Jørund, kateket Eirik 
Jørgensen og diakon Tone Njøs. 

Alle menighetsråd skal ha et arbeidsutvalg hvis det kommer med saker som må tas 
akutt. Leder, nestleder og prest er vårt arbeidsutvalg. 

Konsert. Marie har sjekket opp med Orkla Gospelkor. De har ikke mulighet i vår, men er 
interessert til våren. Marie tar saken videre.  

Dugnad på kirkegården i mai. Arbeidsutvalget bestemmer dato.  

KaƯe underveis med rester fra årsmøte. 

Møte slutt 2130. 

 

 


